
 

Interpelacja nr 30 

z dnia 4 czerwca 2019 r 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

jednostki pomocniczej Rady Dzielnicy Praga-Południe 

 

w sprawie nieskuteczności progów zwalniających na Błoniach 
Stadionu Narodowego 

 
 

Pan Marcin Kluś 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Praga-Południe  m.st. Warszawy 

 

 

Szanowny Panie Przewodniczący, 

Z przykrością stwierdzamy, że instalacja progów zwalniających na Błoniach Stadionu 

Narodowego, które miały zabezpieczać przed urządzaniem tam wyścigów, nie 

wyeliminowała problemu do końca. 

Mieszkańcy nadal wieczorami wysłuchują ryku silników – ścigający częściowo 

przenieśli się na Aleję Zieleniecką, a częściowo omijają progi i dewastują pobocze, 

czego ślady już są doskonale widoczne.  

Apelujemy zatem o trwały pobyt tam pojazdu policji bądź straży miejskiej w godzinach 

22.00- 2.00 Naszym zdaniem jeden stojący pojazd migający światłami, na przykład na 

środku Błoni, skutecznie odstraszałby przed rozwijaniem dużych prędkości. Patrol 

krążący w okolicy nie daje oczekiwanych efektów – po jego wezwaniu ryk silników 

faktycznie cichnie, a po jego oddaleniu się – wzmaga się na nowo.  

 

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 


